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Dagsorden: 
 

19.00-19.30: 

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser, herunder 

kort drøftelse af coronasituationen.  

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

19.30-20.15: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Valg 2022 

a) Forslag til proces 

b) Status på de forældrevalgte – der ønskes en 

foreløbig tilbagemelding fra de tre 

forældrevalgte i højre kolonne. 

Ikke på valg: På valg / 

genopstiller ikke: 

Kristina Klaus 

Julie Pia 

Line Nina 

Tina (nyvalg på Sofies 

plads) 

Kasper  

 

c) Snak om potentielle nye kandidater – liste 

laves (hvem kontakter hvem hvornår?) 

Afbud: Kasper, Klaus, Line og Nina 

 

1) 

Xenia har været til møde i fælleselevrådet i Ikast. (4 møder og en 

demokratidag i løbet af året.) 

På sidste møde i vores eget elevråd har man talt om købmandsordningen 

(stort ønske om forandring blandt de ældste elever), fri fra mobilen og 

brugen af de udmøntede trivselspenge. (snak om hvordan pengene kan 

bruges er sendt til høring i klasserne.) 

2) 

Personalet har været 2 dage på lærerseminariet ifm. praksissamarbejde 

for de lærerstuderende. 

Ny aftale på folkeskoleområdet, som bla. indeholder en forandring af de 

nationale tests og ændring af elevplanen. Skolernes kvalitetsrapport er 

også blevet ændret/begrænset. 

Corona-meddelelser: Vi har haft udbrud i samme klasse af 2 omgange. 5 

elever og 1 lærer. 

Vi følger som udgangspunkt altid sundhedsmyndighedernes 

vejledninger. 

Kloderupmosevang-emneugen er udskudt – der bliver afholdt en 

almindelig emneuge, 5 dage for indskoling/mellemtrin og 3 dage i 

udskolingen. 

Personaleinformation: 

a) Personalesag. 

b) Spørgsmål om ansættelse af barselsvikar i 1. klasse. Ledelsen spørger 

om bestyrelen vil fastholde det gældende princip vedr. ansættelse af 

årsvikariat, eller det kan gradbøjes, så vi ansætter den nuværende vikar, 

Chris. Bestyrelsen imødekommer ledelsens ønske. 

3) 

Vi forkorter dette punkter og tager det med på næste møde. 

b) Følgende genopstiller ikke: Klaus, (Sofie), (Nina /kan evt. overtales, 

hvis vi mangler en!), Pia. 

c) Sussi Nielsen er interesseret – Vi laver en kandidatlist på næste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

onsdag d. 17.11.21 kl. 19.00-21.30 

Dagsorden + referat 



 2 

 

Pause: 

20.15-21.30: 

4) Byggeri 

a) Hvad ved vi lige nu? 

b) Hvordan ønsker bestyrelsen at involvere sig? 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Årshjul (bilag medsendt dagsorden) 

a) Ledelsen gennemgår bilag, hvor er vi / hvor 

kan vi gå hen? (kort) 

b) Drøftelse  udfyldning af årshjul for resten 

af skoleåret 

 

6) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Se årshjulet.  

 

 

 

4) 

a) 

Vi ved ikke så meget, da der ikke er sket noget pga. kommunalvalget. 

Der er 1 mil. Til projekteringsarbejdet. 

b) 

Kasper vil gerne sidde i et byggeudvalg. Der er plads til 1 mere! 

 

5) 

Claus skrev forslag direkte ind i årshjulet. 

 

  

6) 

Næste møde: 14/12 Julefrokost kl. 18.30. 

OBS på ny dato for det sidste møde før sommerferien 2022 pga. afbud! 

Spørgsmål om Tabulex, og hvorfor Broen bruger det system (og ikke 

Aula)? 

Spørgsmål om hvordan skolen arbejder med klima og bæredygtighed? 

Hvad sker der med den fælles kommunale skolebestyrelse / dialogforum? 

 

 

 


